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Abstract (en)
[origin: US4870972A] Disclosed is a probe for medical echography wherein, between the piezoelectric transducers and the backing, there is inserted
a half-wave strip at the natural resonance frequency of these transducers, thus enabling the use of the probe in two distinct frequencies, one of which
is substantially equal to half the other, and thus providing for ordinary mode B imaging and DFM Doppler imaging with one and the same probe.

Abstract (fr)
L'invention concerne les sondes utilisées en médecine pour échographie. Elle consiste à insérer entre les transducteurs piézoélectriques (201)
et le réflecteur (204) d'une sonde ordinaire une lame demi-onde (205) à la fréquence de résonance naturelle de ces transducteurs, ce qui permet
d'utiliser la sonde selon deux fréquences distinctes dont l'une est sensiblement égale à la moitié de l'autre. Elle permet de faire avec une même
sonde de l'imagerie ordinaire en mode B et de l'imagerie Doppler DFM.
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